

Title (en)  
Wrapper for chocolates.

Title (de)  
Einschlagpackung für Pralinen.

Title (fr)  
Papillote pour bonbons.

Publication  
**EP 0480907 A1 19920415 (DE)**

Application  
**EP 91890238 A 19911010**

Priority  
DE 9014155 U 19901011

Abstract (en)

In a wrapper for chocolates, the cover is formed by a blank (4) of a multilayered packaging material which has a hot-sealable decorative varnished layer on the decorated side and a hot-sealing layer on its other side on a partial region (5) of its surface. In the wrapper, the chocolate is wrapped in the blank (4) with formation of two mutually overlapping envelope folds (11, 12) at the bottom (13) of the chocolate, the hot-sealing layer of the partial region (5) being connected by hot-sealing at the envelope fold (12) to the decorative upper side of the material of the envelope fold (11). In this case, the blank (4) has at least one labelling square (8) on the decorated side, inside which labelling (9) is applied by the packaging material being embossed, while a frame-type support profile (10) is provided along the edge of the blank in the form of an embossing of the packaging material. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Einschlagpackung für Pralinen wird die Packungshülle durch einen Zuschnitt (4) eines mehrschichtigen Verpackungsmaterials gebildet, das dekorativ eine heißsiegelfähige dekorative Lackschicht und an seiner anderen Seite an einem Teilbereich (5) seiner Fläche eine Heißsiegelbeschichtung aufweist. In der Packung ist die Praline in dem Zuschnitt (4) unter Bildung von zwei einander überlappenden Kuvertfaltungen (11, 12) am Pralinenboden (13) eingeschlagen, wobei die Heißsiegelbeschichtung des Teilbereiches (5) an der Kuvertfaltung (12) mit der dekorativen Oberseite des Materials der Kuvertfaltung (11) durch Heißsiegelung verbunden ist. Dabei weist der Zuschnitt (4) dekorativ zumindest ein Zeichenfeld (8) auf, innerhalb von dem Beschriftungen (9) angebracht sind, in dem das Verpackungsmaterial hochgeprägt ist, während entlang des Zuschnittsrandes ein rahmenförmiges Stützprofil (10) in Form einer Hochprägung des Verpackungsmaterials vorgesehen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 75/08; B65D 75/26; B65D 85/60**

IPC 8 full level

**B65D 75/08** (2006.01); **B65D 75/14** (2006.01); **B65D 75/26** (2006.01); **B65D 85/60** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 75/14** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3865664 A 19750211 - NEUMANN ROBERT G
- [A] EP 0161214 A2 19851113 - SAPAL PLIEUSES AUTOMATIQUES [CH]
- [A] GB 605702 A 19480729 - MARATHON CORP
- [A] GB 862300 A 19610308 - DROHMANN GMBH C
- [A] BE 668924 A 19651216

Cited by

FR2918924A1; US5671882A; EP1495989A1; US9688055B2; WO9522496A1; WO2009030825A3; WO0064777A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0480907 A1 19920415; EP 0480907 B1 19941130; AT E114596 T1 19941215; DE 59103676 D1 19950112; DE 9014155 U1 19901220**

DOCDB simple family (application)

**EP 91890238 A 19911010; AT 91890238 T 19911010; DE 59103676 T 19911010; DE 9014155 U 19901011**